
 

 

Rada Gminy w Waśniowie 
 

Protokół nr XXI/2020 

z posiedzenia Sesji Rady Gminy w Waśniowie 

odbytego w dniu 14.10.2020r. 

 

Posiedzenie odbyło się na Sali Konferencyjnej w Urzędzie Gminy w Waśniowie. Obrady 

rozpoczęto 14 października 2020 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:27 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 10 członków. 

Obecni: 

1. Tadeusz Buczkowski 

2. Janusz Bugajski 

3. Mirosław Chamera 

4. Krzysztof Chojnacki 

5. Janusz Jop 

6. Marek Kaczmarski 

7. Piotr Kwaśniak 

8. Dariusz Nowak 

9. Andrzej Ostatek 

10. Łukasz Pawłowski 

11. Mariusz Sala 

12. Danuta Serwicka 

13. Krzysztof Surowiec 

14. Małgorzata Ślusarz 

15. Małgorzata Wzorek 

Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Chamera otworzył dwudzieste pierwsze 

posiedzenie Rady Gminy, szóste tegoroczne i poprosił o sprawdzenie quorum. 

 

Przewodniczący na podstawie sprawdzenia quorum uznał posiedzenie za prawomocne, 

gdyż na 15 Radnych obecnych w chwili otwarcia było 10 Radnych. 

 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący złożył wniosek aby w projektach uchwał WPF i wprowadzenie zmian  

w budżecie dodatkowo wprowadzić trzy punkty w  których będą występować  

o dofinansowanie czyli wpływy pieniędzy  do budżetu. Zaproponował to ponieważ od 

ostatnich Komisji i rozdania materiałów zgodnie ze Statutem, wydarzyły się okoliczności, 

które dają możliwość skorzystania z dotacji „a grzechem by było nie skorzystać z pieniędzy, 

które mogą wpłynąć”. Chodzi o to aby w czasie szybciej to wprowadzić. Przewodniczący 

poprosił panią skarbnik Bogumiłę Bugaj o doprecyzowanie sprawy. Dodał, iż projekty uchwał 

pozostają takie same tylko zostaną rozszerzone  o trzy punkty, gdzie w tych punktach 

spodziewają się wpływów finansów zewnętrznych do budżetu.  

Pani Skarbnik wyjaśniła i przyznała, iż sytuacja wydarzyła się dzień przed obradami. 

Będą składać wniosek do RPO na dofinansowanie zadań w zakresie termomodernizacji  

i jednym z elementów jest przedłożenie Wieloletniej Prognozy Finansowej, że zadanie jest 

ujęte w budżecie. Dlatego wprowadzają:  



 

 

1. Zadanie w zakresie termomodernizacji o wartości 3 mln zł, zostaną nią objęte trzy 

budynki: stacji uzdatniania wody w Piotrowie, oczyszczalni ścieków w Pękosławicach  

i Szkoły Podstawowej w Boleszynie. Zadanie jest planowane do realizacji w latach 2020-

2022, a główne finansowanie przewiduje się w roku 2021, rozliczenie w roku 2022.  

2. Zadanie w zakresie podziału nieruchomości w Boleszynie. Zadanie na wniosek osób 

fizycznych, ponieważ Gmina wyłania wykonawcę i osoby te dokonują płatności. Jest to 

niewielka zmiana, ponieważ muszą przeprowadzić zamówienie, natomiast podmioty które się 

zwróciły z wnioskiem po wyłonieniu wykonawcy płacą całą kwotę. Zadanie jest do realizacji 

w 2021 roku. 

3. Zmiana w zakresie zwiększenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Waśniowie 

o 13 tys. Planowali dotację 13 tys. jednak po przeanalizowaniu wszystkich zakresów robót 

(będzie tam robiona posadzka żywiczna), straż dostała dofinansowanie z Zarządu Głównego 

13 tys., wartość robót stanowić będzie kwotę około 39 tys. zł  więc wnioskują o przyjęcie 

projektu aby zwiększyć im dotacje o 26 tysięcy złotych. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że to są wszystkie zmiany i poprosiła o ich przyjęcie.  

Przewodniczący podziękował pani Skarbnik, za treściwe i zrozumiałe przedstawienie 

przedmiotu rozmowy. Zapytał zebranych czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie 

omawianego tematu wprowadzenia tych trzech punktów do projektów uchwał. Zgłoszeń nie 

było. Przewodniczący zaproponował, aby przegłosowali, że do projektu uchwał WPF 

wprowadzają te 3 zmiany. Wydaje mu się, że mogą przegłosować oddzielnie lub razem 

ponieważ WPF a zmiany w budżecie to są praktycznie tożsame projekty uchwał, ale dla 

przejrzystości przegłosują je oddzielnie.  Pani Skarbnik poparła sugestie Przewodniczącego 

wyjaśniając że termomodernizacja i zwiększenie dotacji dotyczą zmian  

w budżecie natomiast podział nieruchomości nie dotyczy budżetu tego roku tylko roku 2021 

ale dają możliwość panu Wójtowi podpisania umowy na przeprowadzenie takiego zadania.  

Przewodniczący wyjaśnił że najpierw będą głosować nad wprowadzeniem tych 3 

punktów w projektach uchwał, które mieli przedstawione i najpierw będą głosować nad 

wprowadzeniem 3 punktów w uchwale: Wprowadzenia zmian w Uchwale Nr XV/ 97 z 2019 

roku Rady Gminy w Waśniowie w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Waśniów na lata 2020-2024. Przewodniczący poddał wniosek pod głosowanie. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenie na wniosek zmian w uchwale w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

i zmian w budżecie wprowadze sie zadanie pod nazwą "Głęboka modernizacja budynków 

użyteczności publicznej w gminie Waśniów na lata 2020-2022 Wartość projektu 3 mln zł.", 

"Ustalenie przebiegu granic miejscowości Boleszyn na lata 2020-2021 szacunkowy koszt 5 

tys. zł.", "Zwiększenie dotacji celowej o 13 tys. zł. dla OSP w Waśniowie". 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Tadeusz Buczkowski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop, Piotr Kwaśniak, 

Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Mariusz Sala, Danuta Serwicka, Małgorzata Ślusarz 

NIEOBECNI (5)Janusz Bugajski, Marek Kaczmarski, Łukasz Pawłowski, Krzysztof 

Surowiec, Małgorzata Wzorek 

Projekt został wprowadzony jednogłośnie. Do uchwały zostają wprowadzone omówione 

przez panią Skarbnik punkty. 

 



 

 

Przewodniczący przeszedł do głosowania w tym samym zakresie wprowadzenia punktów 

omówionych przez panią Skarbnik do projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian  

w budżecie Gminy na 2020r.  

Ze względu na problemy techniczne Przewodniczący ogłosił 5 min przerwy. 

 

Po wznowieniu obrad przewodnicząc powrócił do głosowania w sprawie wprowadzenia 

zmian w przedstawionym projekcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2020r, to 

są te 3 punkty, które przedstawiła pani Skarbnik. Przewodniczący zapytał zebranych czy ktoś 

z obecnych chciał zabrać głos w tej sprawie. Zgłoszeń nie było. 
 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenie na wniosek zmian w uchwale w sprawie wieloletniej prognozy finansowej  

i zmian w budżecie wprowadze sie zadanie pod nazwą "Głęboka wniosek wprowadzeni zmian 

w uchwale modernizacja budynków użyteczności publicznej w gminie Waśniów na lata 2020-

2022 Wartość projektu 3 mln zł.", "Ustalenie przebiegu granic miejscowości Boleszyn na lata 

2020-2021 szacunkowy koszt 5 tys. zł.", "Zwiększenie dotacji celowej o 13 tys. zł. dla OSP  

w Waśniowie". 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Tadeusz Buczkowski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop, Piotr Kwaśniak, 

Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Mariusz Sala, Danuta Serwicka, Małgorzata Ślusarz 

NIEOBECNI (5) 

Janusz Bugajski, Marek Kaczmarski, Łukasz Pawłowski, Krzysztof Surowiec, Małgorzata 

Wzorek 

Zmiany w projekcie uchwały w budżecie gminy na 2020 rok zostały przyjęte 

jednogłośnie. 

 

Przewodniczący przeszedł do głosowania za przyjęciem porządku obrad, który 

odpowiednio, zgodnie ze Statutem, został wcześniej rozesłany do wszystkich radnych,  

w formie zmienionej gdzie dwie pierwsze uchwały zostały rozszerzone o te 3 punkty które 

wymieniła i omówiła pani Skarbnik. Przewodniczący poddał porządek obrad pod głosowanie. 

1. Otwarcie posiedzenia i sprawdzenie quorum. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Informacja Wójta o działaniach między sesjami. 

6. Informacja półroczna wykonania budżetu Gminy Waśniów oraz prognoz finansowych 

i Jednostek Gminy Waśniów za I półrocze 2020r. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie: wprowadzenia zmian w uchwale Nr 

XV/97/2019 Rady Gminy w Waśniowie z dnia 30 grudnia 2019r. w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Waśniów na lata 2020-2024. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 

2020r. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XX/158/2020 z dnia 2 

września 2020r. w sprawie zmiany w Statucie Centrum Usług Wspólnych w 

Waśniowie. 

10. Sprawy różne. 

11. Zakończenie obrad. 



 

 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad. 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Tadeusz Buczkowski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop, Piotr Kwaśniak, 

Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Mariusz Sala, Danuta Serwicka, Małgorzata Ślusarz 

NIEOBECNI (5) 

Janusz Bugajski, Marek Kaczmarski, Łukasz Pawłowski, Krzysztof Surowiec, Małgorzata 

Wzorek 

 

Proponowany porządek obrad po zmianach został przyjęty jednogłośnie.  

Przewodniczący powitał na obradach Pana Wójta Krzysztofa Gajewskiego, Panią 

Skarbnik Bogumiłę Bugaj oraz Radnych.  

 

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Przewodniczący zapytał zebranych radnych czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie 

protokołu z poprzedniej sesji. Nadmienił, że protokół znajduje się w sekretariacie Rady 

Gminy, każdy z chętnych mógł się z nim zapoznać. Przewodniczący zapytał czy ktoś chciała 

zabrać głos. Chętnych nie było. Poddał protokół z poprzedniej sesji pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Tadeusz Buczkowski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop, Piotr Kwaśniak, 

Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Mariusz Sala, Danuta Serwicka, Małgorzata Ślusarz 

NIEOBECNI (5) 

Janusz Bugajski, Marek Kaczmarski, Łukasz Pawłowski, Krzysztof Surowiec, Małgorzata 

Wzorek 
Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie. 

 

5. Informacja Wójta o działaniach między sesjami. 
Wójt Gminy dokonał szczegółowego sprawozdania z prac i spotkań wykonanych  

w czasie pomiędzy sesjami. Wyjaśnił, iż od ostatniej sesji spraw zebrało się bardzo dużo  

i część omawiana była na Komisjach Problemowych. Poruszył m.in. następujące kwestie: 

- podpisanie umowy z Biurem Pracy na zatrudnienie stażystów. Nie było wiele podań,  

weryfikowane na podstawie zdolności, gotowości podjęcia stażu lub robót publicznych. 

Zatrudniono osoby, ze względu na zapotrzebowanie szkół, Urzędu Gminy i instytucji które są 

na terenie gminy. Jest to 6 osób z miejscowości z terenu Gminy. Osobom z Robót 

publicznych wydłużono umowy zgodnie z okresem i umową podpisaną na tak zwaną 

efektywność; 

- wnioski na PFRON - intecnyjne. Mają przygotowany wniosek o wymianę pojazdu do 

przewozu dzieci niepełnosprawnych; 



 

 

- uczestniczenie w akcji rozprowadzenia sadzonek leśnych. Zostało rozdane ponad 500 sztuk 

iglaków, świerków, modrzewi, sosen i jarzębin - materiał szkółkarski z Nadleśnictwa Łagów. 

Został on również przekazany na obiekty przyszkolne oraz przy instytucjach, które zgłaszały 

takie wnioski;  

- zweryfikowanie i podpisanie umowy. Gmina uczestniczyła w przetargu zakupowym przez 

Grupę Zakupową Staropolską połączoną w Starachowicach. Dostali 0,28 zł za kWh netto, to 

5% taniej za energię niż to miało miejsce w roku poprzednim. Wykonawcą Energia Obrót 

S.A; 

- uczestniczenie w Europejskim Tygodniu Sportu od 1-7 października. Był on ograniczony  

z racji warunków pandemii. To co działo się w szkołach, w Ośrodku Kultury, było 

zaplanowane i wspólnie realizowany program. Zostało złożone stosowne sprawozdanie. 

Różne formy sportów, spotkań oraz zajęć rekreacyjnych wspierających sport i ruch m.in. test 

Coopera. Uczestniczyło ponad 700 osób, dzieci, szkoły, Gminny Ośrodek Kultury oraz 

seniorzy i siatkarze trzecio ligowej drużyny; 

- V edycja programu edukacyjnego Związku Gmin Gór Świętokrzyskich, konkursy pod 

hasłem „Góry Świętokrzyskie bez smogu”. Tematyka: cztery pory roku i kalendarz 

ekologiczny dla starszej grupy. W sumie uczestniczyło ponad 100 dzieci ze wszystkich szkół. 

Przewidziane jest rozdanie wartościowych nagród konkursowych. Oceniła to Komisja 

Konkursowa. Najlepsze prace będą prezentowane w kalendarzu  Związku Gmin Gór 

Świętokrzyskich, który będzie opracowany na nowy rok; 

- otrzymanie podziękowań z Urzędu Marszałkowskiego, po skontrolowaniu procesów 

wdrażania „Szkolone pracownie informatyczne w województwie świętokrzyskim - e-

pracownie”. Audyt został przeprowadzony przez Izbę Skarbową w Kielcach, która jest 

audytorem Ministerstwa Finansów. Podziękowanie otrzymał samorząd oraz dyrekcje szkół  

w Waśniowie i Mominie. Dzięki wzajemnej współpracy mogli osiągnąć efekt w postaci 

sprzętu najnowszej generacji, który jest w  obiektach;  

- wichura 5.10 – uszkodzenie 10-11 różnych budynków. Po wizualnej wizycie występują do 

Wojewody z 5 wnioskami: 1 budynek mieszkalny i 4 budynki gospodarcze, które w znaczący 

sposób ucierpiały (strata większa niż 40% danego obiektu) z Mominy, Wronowa, Garbacza  

i dwa z Janowic. Dodatkowo szereg drobnych uszkodzeń, istotnych dla mieszkańców ale nie 

tak bardzo wartościowych: pozrywane płaty, arkusze blachy czy kilka płyt eternitowych. 

Gmina podjęła rozmowę z firmami ubezpieczeniowymi  i ci, którzy mieli straty zgłosili 

wnioski. Protokoły te miały trafić w bardzo szybkim tempie do tych, którzy mieli 

ubezpieczenia budynków. Wójt ma nadzieję, że szybko nastąpi proces naprawy budynków  

i zniszczonych posesji. Pozostałe wnioski miały mniejsze zniszczenia dlatego nie kwalifikują 

się do tej pomocy. Te 5 wniosków będą kierować do Wojewody, zostały zrobione stosowne 

protokoły; 

- wykonanie 3 pomników: 1 krzyż w Kraszkowie i 2 pomniki w Nosowie i Worowicach oraz 

pomnik poświęcony żołnierzowi wyklętemu na cmentarzu w Grzegorzowicach. Wszystkie 

prace zostały odebrane przez Komisję Odbiorową, na koniec poprzedniego miesiąca. Podjęli 

decyzję, iż w przypadku dwóch będą zrobione dojścia: „jeden wymaga przepustu  

w Worowicach, kawałek kostki, ławkę przy tych pomnikach i to samo jest  

w Nosowie, jest dojście z wykonywanej drogi powiatowej”; 

- złożono 5 wniosków do Funduszu Dróg Samorządowych. Nie ma jeszcze informacji, które 

zadania zostały zakwalifikowane. Starali się wybierać te wnioski, które najwięcej mogą 

zyskać punktów, które są istotne w komunikacji, rozbudowa czy przebudowa, nawiązanie do 

istniejących budynków użyteczności publicznej: szkoły, straże, ośrodki zdrowia czy kościoły.  

Muszą osiągać skale punktowe alby wnioski mogły znaleźć się wysoko na liście rankingowej 

u Wojewody,  



 

 

- oddanie 3 dróg, przy udziale radnych i sołtysów w miejscowościach Mirogonowice, 

Sławęcice i Nosów- Kotarszyn. Wartość ponad 1 200 000 z czego 60% to był udział środków 

z Funduszy Dróg Samorządowych, 

- przekazanie terenu po przetargu  – podpisana umowa na wykonanie dróg w Garbaczu, 

Sarniej Zwoli, Piotrowie - drogi dojazdowe do pól. Zostały już przekazane, wykonawca był 

na miejscu i prawdopodobnie miał wczoraj wchodzić na budowę ale ze względu na sytuację 

atmosferyczną być może dziś lub jutro. Teren przekazany jest również Inspektorowi Nadzoru, 

który będzie nadzorował wykonanie tych zadań; 

- rozstrzygnięcie przetargów nieograniczonych, ustnych dla sprzedaży  nieruchomości  

w miejscowości Milejowice, Waśniów i Nosów. W pierwszym przetargu kwota wynosiła 

prawie 42 tys. zł ze zbycia gruntu, w Waśniowie ponad 20 tys. zł z racji licytacji osób które 

były zainteresowane przejęciem tej działki. W Nosowie drugi przetarg nie doszedł do skutku 

ponieważ nikt nie złożył oferty ani wpłaty, w związku z czym ogłoszono kolejny, trzeci 

przetarg ponieważ mają aktualną wycenę obiektu. Wartość 154 tys. zł przy III przetargu. 

Procedura przetargowa trwa 30 dni od chwili ogłoszenia;    

- złożono wnioski w ramach Krajowego Programu Odbudowy. Przygotowano wnioski i „są 

one określone „pewnym normatywem prawnym” o uzyskanie środków z funduszu 

przeciwdziałania COVID-19 dla jednostek samorządu terytorialnego.  Wystąpienie zostało 

podzielone na trzy wnioski które ściśle się wiążą z tematyką.  

1. Szacowany koszt  inwestycji 4 650 000 w ramach zadania zostanie wykonane 250 sztuk 

przydomowych oczyszczalni ścieków pracujących w technologii SBR.  

2. Wniosek na kwotę 3 600 000 zł, głównym celem projektu jest rewitalizacja  Waśniowa 

przez cztery zadania: rewitalizacja przestrzeni zbiornika wodnego wraz z otoczeniem, 

rozbudowanie budynku GOK-u  wraz z doposażeniem budynek sali widowiskowej  

i biblioteki. Remont boisk wielofunkcyjnych przy szkole Podstawowej w Waśniowie  

i budowa sieci monitoringu bezprzewodowego w samym Waśniowie i rejonie Waśniowa.  

3. Zadanie o wartości prawie 2 500 000zł - wymiana dwóch zbiorników wieżowych 

ciśnieniowych w Śnieżkowicach i Pękosławicach, podniesienie ich wysokości, budowanie 

przy tych zbiornikach wraz z opracowaniem regulacji stabilizacji ciśnień, monitorowania 

stacji hydroforowych, modernizacja stacji wodociągowej w Piotrowie przez wymianę 

urządzeń służących do szybkości i przepływu wody. Unormowanie gospodarki ściekowej 

przez dostawę wozu ascenizacyjnego, doprowadzenia i przewożenia nadmiaru zagęszczonego 

ścieku ale nie tylko również usługi  w zasadzie opróżniania zbiorników bezodpływowych  

i również modernizację wieżowego zbiornika ciśnieniowego V400 na miejscowości 

Kowalkowice. 

Zadania są złożone, opisane szczegółowo, wycenione w sposób szacunkowy i kosztorysowy. 

Wójt uważa, że jest to bardzo ważne dla  gospodarki Gminy jako jednostki samorządu 

terytorialnego. Bez udziału środków zewnętrznych samorząd nie jest  

w stanie wykonać tych zadań; 

- otrzymanie pisma z rozliczenia i efektywności projektu w ramach projektu  

e-zdrowie. Po raz drugi podlegał kontroli weryfikacyjnej. Trwałość projektu 5 lat od daty 

płatności końcowej, którą muszą zachować;  

- nie odbyły się uroczystości oddania obiektów szkolnych wielofunkcyjnych boisk 

sportowych w Nowym Skoszynie i Boleszynie. Obiekty zostały wykonane z bieżniami 

boiskami łącznie z doposażeniem klasopracowni w nowoczesny sprzęt połączone z cyfrową 

szkołą, TIKiem. Przez wprowadzony, zgodnie z decyzją Sanepidu, system obostrzeń musieli 

uroczystości odwołać. Podkreślił również, że obiekty pracują, funkcjonują, służą nie tylko 

szkołom ale wszystkim tym którzy mogą z tych obiektów korzystać. Sprzęt który trafił  

z doposażeniem mikroskopy, tablety, drukarki najnowszej generacji służy młodzieży 

szkolnej, dają zupełnie inny system pracy, system edukacyjny.  



 

 

- przewozy autobusowe: nie zostały jeszcze uruchomione ponieważ Urząd Powiatowy czekał 

na decyzję rozszerzenia usług od Urzędu Marszałkowskiego. Dokonali kilku zmian 

rozkładów jazdy, który był na terenie Gminy. Wprowadzone były kursy z wcześniejszego 

dofinansowania ale przewoźnicy wycofali się z wielu i nie kursują autobusy do Kielc, 

Ożarowa, Rudy, Nowej Słupi. Zrobiły się przestrzenie wolne od transportu. Kolejny raz 

interweniowali mieszkańcy w tej sprawie m.in. braku komunikacji od miejscowości 

Mirogonowice przez Janowice od godziny 6 np. do 9 a dowóz dzieci, młodzieży do szkoły, 

praca itd. Wystąpiono o zaproponowane zmiany, po niewielkiej  korekcji  Zarządcy Dróg  

i Wydziału Infrastruktury w Powiecie Ostrowieckim przyjęto propozycje. Autobusy  

z Waśniowa przez Kotarszyn i Nosów do Waśniowa w godzinach rannych i z Mirogonowic 

650, 1240 i później kursy z  Ostrowca do Mirogonowic zostały rozszerzone i zaakceptowane 

oraz propozycja kursów w dni wolne, w sobotę 440, 830, Janowice, Kraszków i powrót  

z Ostrowca 750, 1230. Wójt wyjaśnił że nie jest to tworzenie nowych linii autobusowych tylko 

uzupełnienie istniejących. W listopadzie lub na początku grudnia chcą doprecyzować nowy 

rozkład  przewozowy, który będzie w Gminie Waśniów od nowego roku. Przewóz linii 

Waśniów-Kotarszyn jest przewozem wewnętrznym, pozostałe będą finansowane jak do tej 

pory. Prawdopodobnie zafunkcjonuje od przyszłego tygodnia; 

- odebranie część sprzętu z Powiatu w ramach Programu wsparcia z racji COVID-19. 

Materiał został odebrany do Gminy, instytucji, szkół, Schroniska, straży pożarnych  

i ośrodków zdrowia. Po konsultacjach z kierownikiem został on odebrany wcześniej przez 

ośrodek zdrowia oraz dla stomatologii na dwa ośrodki. Sprawy po przetargowe nie odebrane: 

dozowniki bezdotykowe, rękawice nitrylowe. Zostaną przekazane po ich otrzymaniu. Wójt 

wyjaśnił, że są w pełni zabezpieczeni, wszystkie instytucje, obiekty, we wszystkie środki, 

które są niezbędne do dezynfekcji powierzchni, ludzi, odkażania jak  

i również te środki które były wcześniej otrzymywane w ramach różnych form wsparcia   

z Zarządzania Kryzysowego z Kuratorium czy Urzędu Wojewódzkiego;  

- wszystkie szkoły na początku września przystąpiły do programu wczesnego wykrywania 

oraz rehabilitacji zaburzeń słuchu, wad mowy wśród uczniów klas pierwszych. Mają 

rewalidację i logopedię w szkołach w ramach godzin, które są na to przeznaczone i wiedzą 

jaki jest  proces i potrzeba. Dyrektorzy szkół po konsultacjach z nauczycielami prowadzącym 

te oddziały stwierdzili, że to niezbędna rzecz, pomoc aby również taką weryfikację zrobili 

przez specjalistów; 

- zwiększenie środków na wymianę kotłów na system w V klasie o kwotę 20 tysięcy, 

ponieważ wykorzystali pulę środków. Wcześniej było 15 wniosków po 2 000 zł, 30 tys., zł. 

Żeby nie hamować tego procesu zostały podjęte działania ponieważ kolejne wnioski w tej 

kwestii są składanie;  

- przystąpienie do programu „Wybierzcie życie bez cukrzycy”. Uczestniczą w tym programie 

wspólnie, robione przez Busko, dotyczy cukrzycy typu II. Apelują przez różne środowiska  

o zgłaszanie się. Jest około 200 zgłoszeń z terenu gminy. Ulotki są w ośrodkach i zostały one 

podawane przez sołtysów. Jest to darmowy program; 

- Spis Rolny: liczba gospodarstw wynosi prawie 1100, do dnia sesji prawie 27-28%  samo 

spisanych rolników przez system. Na terenie gminy jest 4 rachmistrzów, którzy mogą 

spisywać, pomagać. W bibliotece został utworzony punkt gdzie zgłaszają się 2-3 osoby 

dziennie (w piątek ok 7). Spis powszechny rolny który jest obowiązkowy dla wszystkich. 

Wójt poprosił o przekazanie informacji w terenie; 

- Gmina Waśniów jest w projektach, które złożyli w projektach Obszaru Priorytetowego 

Miast Północy. Zgłosili wszystkie propozycje związane z  zabudową zbiornika, instalacji 

fotowoltaicznych, spraw związanych z oczyszczalniami, OZE, oświetleniem ulicznym, 

budową fermy fotowoltaicznej i szeregu innych rzeczy.  



 

 

Są bardzo mocno zaawansowani w programie 11 gmin Związku Gmin Gór Świętokrzyskich. 

Określają, że jest to najbardziej zaawansowana grupa gmin, która ma przygotowane niemal 

wszystko, co mogli mieć na tym etapie zrobiono. Teraz robią audyty w poszczególnych 

obszarach wsparcia. Gmina Waśniów jest również w Obszarze zagrożonym marginalizacją. 

Są w 3  strefach, obszarach w których mogą funkcjonować. Programy są jeszcze 

doprecyzowane. Było spotkanie w Szklanym Domu w Gminie Masłów gdzie prezentowany 

był program, zaproszone były wszystkie osoby które mogłyby ten projekt wspierać, pomagać: 

posłowie, senatorowie, Marszałek, oraz inni. Prezentowali to w sposób rzeczowy, opisowy.  

W prezentacji przedstawione było jak doszło do takich strategicznych działań, które łączą ich  

wspólnie. Bardzo mocno jest tam również wpisany Park Świętokrzyski, dyrekcja Lasów 

Państwowych są to bardzo ważne istotne sprawy.  

- zgłoszenie projektu w ramach partnerstwa jednostek samorządu terytorialnego. W ramach 

tego projektu pilotaż Centrum Wsparcia Doradczego zgłosili jako Związek do Urzędu 

Marszałkowskiego. Na dzień dzisiejszy nie wiedzą jeszcze jaka jest jego odpowiedź w tym 

temacie; 

- Konwent Wójtów i Burmistrzów on-line ze względu na sytuację i zakaz zebrań, spotkań. 2 

obszary:  

1. Aby Lokalne Grupy Działania, wystąpiły z pismem do Marszałka Województwa  

i Lokalnych Grup Działania, żeby mogli realizować miękkie projekty. Każda gmina 

proporcjonalnie korzystała z pieniędzy, które zostały ulokowane w różnych zadaniach.  

Widzą bliskość ludzi, którzy to robią merytorycznie, żeby mogli pracować dla regionu i dla  

gmin zlokalizowanych w Lokalnych Grupach Działania. Aby firmy z zewnątrz nie 

wygrywały przetargów w województwie świętokrzyskim i oni wtedy wynajmują podmioty do 

realizacji zadań które są w województwie. Te pieniądze powinny zostawać tutaj i być 

realizowane przez podmioty, które mają już dobrze wyszkoloną kadrę, dobrze 

przygotowanych ludzi do realizacji tych zadań.   

2. Uchwała, która  będzie podjęta do Ministerstwa Edukacji Narodowej i do strony rządowej: 

podwyżki dla nauczycieli które są uchwalane z budżetów samorządowych. One nie są do 

końca uwzględnione w subwencji, która była przekazywana  dla samorządów. Obciążenia 

budżetu samorządu wynikają z zadań własnych: dowóz dzieci do szkół (całkowite 

finansowanie samorządu), dowóz dzieci niepełnosprawnych do szkół specjalnych. Wójt 

podkreślił, że samorządy wypłaciły odprawy podczas zamknięcia gimnazjum i dla 

nauczycieli, którzy odchodzili z systemu szkolnego. Również mówią o sprawach których 

artykuł 30a ustawy z Karty Nauczyciela powoduje że będą musieli przy tak zwanym 

rozdrobieniu etatowym czy niedopełnieniu etatowym, wypłacić wyrównanie średniej pensji 

krajowej dla nauczycieli. Od marca do czerwca nie było pracy praktycznie. Była to praca 

zdalna w związku z czym nie było nadgodzin nie było zajęć z uczniami, którzy mieli 

orzeczenia o niepełnosprawności i szereg innych rzeczy w związku z czym mówią, żeby tą 

sytuacje również zmienić bo okres pandemii. Nie sprzyja  aby ten artykuł był żywotny bo 

wtedy dla wielu małych gmin o małych dochodach będzie poważnym obciążeniem i takie 

wystąpienia kierują również do Ministerstwa z powiadomieniem o podjętych przez nich 

działaniach.   
- zakończenie projektu fotowoltaiki  i solarów w sensie inwestycyjnym. Proces odbiorowy 

praktycznie został zakończony. Inspektor Nadzoru ma wszystkie protokoły odbiorowe. Na 

terenie gminy w ramach wspólnego działania odebrane są w całości instalacje fotowoltaiczne 

i solarne, 54 i 38 sztuk, funkcjonują i działają, zostały tylko płatności końcowe;  

- wniosek dotyczący biogazowni. Zatrzymali ten  temat. Proces zostanie przesunięty  

w czasie z racji tego, że nie mogą robić konsultacji społecznych ani  w inny sposób 

realizować tego zadania. Wystąpią i niezależnie od tego, ponieważ informacje nie mogą być 

jednostronne, do Regionalnej Ochrony Środowiska w tym temacie i już zostały podjęte 



 

 

telefoniczne rozmowy,  jak również o decyzję środowiskową czy jest potrzebna czy nie, czy 

będzie wskazaniem. Taki proces jest prowadzony w wielu gminach na terenie województwa 

miedzy innymi w Kazimierzy w powiecie kazimierskim. Były przeprowadzone rozmowy na 

temat procedur. Wójt dodał, iż „nie mogą pojechać „na lustrację” tych biogazowni, które są  

w terenie pokazanych przez kogoś gdzie ona nie funkcjonuje bo była stara itp.” Forma ulotek 

i spotkań nieformalnych obyła się nie informując samorządu, że coś takiego się dzieje, więc 

Wójt nie chce się do tego ustosunkowywać, dopóki nie będą mieli pewnych kwestii jasno 

ustalonych. Myśli, że procedowanie dalej wniosku jest wstrzymane, żądane są inne 

informacje. Będą chcieli, żeby wszystkie strony w tej kwestii brały udział, nikogo nie można 

pominąć. Problem jest poważny, nie tylko w Gminie ale i w kraju. Na dzień dzisiejszy będą 

żądać tych materiałów  i posiłkować się pełną opinią Regionalnej Dyrekcji Ochrony 

Środowiska;  

- Wójt przypomniał, iż obrady mają miejsce 14.10. Jest to szczególny dzień dla oświaty, 

nauczycieli. Wójt z  Przewodniczącym skierowali w imieniu radnych i pracowników do 

dyrekcji szkół życzenia. W niektórych miejscowościach obok pozamykane są obiekty 

szkolne. Zadawane są pytania czy system kształcenia zdalnego będzie obligatoryjny. Zależy 

to od środowisk, wielkości, określonych stref. W strefach czerwonych są szczególne 

obostrzenia (np. powiat kielecki). Cała Polska w żółtej strefie, która również nakłada 

obowiązki w przestrzeni publicznej i inne obostrzenia. Musza przestrzegać zalecenia i rygor 

wykonania zadań: dezynfekcja obiektów, szkół, środków transportu na ile jest to możliwe, 

starają się to wykonywać; 

- postepowanie w sprawie masztu w Zajączkowicach. Maszt, który jest na Dobruchnie ze 

zmianą lokalizacji został uprawomocniony. Kolejny operator zgłosił się o wydanie 

warunków. Będą procedować tak jak do tej pory te rzeczy z konsultacją społeczną. 

Wójt dodał, iż myśli, że gdy sytuacja się stworzy mają wykaz miejsc gdzie zlokalizowane 

są biogazownie najnowsze tzn. że zbudowane rok, dwa lata temu lub w tym roku. Mają też 

opinię i one są budowane parę czy kilkanaście lat temu więc muszą mieć jakiś obraz sprawy 

jak to wygląda. Nikt nie będzie chciał u siebie robić coś złego, żeby to nie wpływało na 

mieszkańców ani na samorząd ale ma być to obiektywne, szczere na zasadzie populizmu.  

Przewodniczący podziękował panu Wójtowi za przedstawienie informacji o działaniach 

pomiędzy sesjami. 

 

Ad.6. Informacja półroczna wykonania budżetu Gminy Waśniów oraz prognoz finansowych  

i Jednostek Gminy Waśniów za I półrocze 2020r. 

Przewodniczący wyjaśnił, iż zgodnie z obowiązującymi przepisami na ręce 

przewodniczącego pan Wójt przekazał stosowne sprawozdanie. Informację odpowiednio 

wcześnie otrzymali wszyscy Radni. Szczegółowo analizowali Informację o wykonaniu 

budżetu za I pół roku na Komisjach Tematycznych. Przewodniczący zapytał radnych czy ktoś 

chciałby zabrać głos w sprawie informacji półrocznej wykonania budżetu Gminy  Waśniów. 

Zgłoszeń nie było. 
Przewodniczący oznajmił, iż na podstawie tego co ustalili wykonanie jest na poziomie 

53%, waha się w działach 51-53%. Jak co roku idą ścieżką koncepcji realizacji wszystkich 

możliwych projektów dotowanych z pieniędzy unijnych „czyli na zasadzie złotówka  

z zewnątrz złotówka nasza”. Dodał, iż wiadomo, że z racji skromnego budżetu nie są w stanie 

realizować żadnych projektów, które musieliby finansować w 100% z własnych pieniędzy, 

ponieważ groziłoby to „wykrwawieniem się finansowym” a mają pracowników, którzy 

czuwają nad tym aby wszystkie programy dotowane skrzętnie wykorzystywać, co czynią na 

bieżąco. Dowodem na to są dzisiejsze zmiany w tych trzech punktach. Powodowani 

czujnością wolą dołożyć nawet w ostatniej chwili pieniądze aby jak najwięcej wyciągnąć  



 

 

z pieniędzy z różnych zewnętrznych programów. Wydaje mu się, że idą słuszną drogą i ma 

nadzieję, że tak będzie, aby wykonali swoje zamierzenia i są na najlepszej drodze.  
Do dyskusji zgłosił się radny Andrzej Ostatek Zastępca Przewodniczącego Komisji 

Budżetu i Inwestycji, ze względu na nieobecność Przewodniczącego Komisji Janusza 

Bugajskiego. Radny Ostatek oznajmił, iż jak zwykle w gminie plany budżetowe są bardzo 

ambitne. Wiadomo, iż  jak  wspominał Przewodniczący, nie mają bardzo dużo własnych 

środków, ale tak dużo składanych jest wniosków które wybierają dofinansowania z zewnątrz, 

że jednak udaje im się realizować plany założone w budżecie. Jak wcześniej wspomniał są 

bardzo ambitne, co roku właściwie trzeba by było to samo powtarzać, wykonują je  

w praktycznie 90%, ponieważ nigdy nie da się wszystkiego wykonać w 100% ale bardzo dużo 

inwestycji, bardzo fajnych jest zrobionych, które służą ludności i myśli, że nie ma żadnego 

zagrożenia jeśli chodzi o wykonanie całorocznego budżetu. Mogą bardzo optymistycznie 

patrzeć w przyszłość. Radny podziękował Panu Wójtowi i wszystkim osobom, które się  

przyczyniają do tego wykonania budżetu. Uważa, iż wszyscy powinni być zadowoleni  

z realizacji budżetu za I półrocze 2020r.  
Przewodniczący zapytał czy ktoś z zebranych chciałby jeszcze zabrać głos. Zgłoszeń nie 

było. Przewodniczący poddał Informację przedstawioną przez pana Wójta opracowaną przez 

panią Skarbnik pod głosowanie. 
 

Głosowano w sprawie: 

Informacja półroczna wykonania budżetu Gminy Waśniów oraz prognoz finansowych  

i Jednostek Gminy Waśniów za I półrocze 2020r. 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Tadeusz Buczkowski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop, Piotr Kwaśniak, 

Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Mariusz Sala, Danuta Serwicka, Małgorzata Ślusarz 

NIEOBECNI (5) 

Janusz Bugajski, Marek Kaczmarski, Łukasz Pawłowski, Krzysztof Surowiec, Małgorzata 

Wzorek 

Informacja półrocza wykonania budżetu Gminy Waśniów oraz prognoz finansowych  

i Jednostek Gminy Waśniów za I półrocze 2020r została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie: wprowadzenia zmian w uchwale Nr 

XV/97/2019 Rady Gminy w Waśniowie z dnia 30 grudnia 2019r. w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Waśniów na lata 2020-2024. 

Przewodniczący wyjaśnił, iż projekt tej uchwały był szeroko omawiany na Komisjach 

Tematycznych i dodatkowo pani Skarbnik na obradach wyjaśniła te trzy podstawowe 

wprowadzenia celem osiągnięcia wpływu finansowego z programów.  

Przewodniczący zapytał zebranych czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie 

proponowanego projektu uchwały. Zgłoszeń nie było. Przewodniczący poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie: wprowadzenia zmian w uchwale Nr XV/97/2019 

Rady Gminy w Waśniowie z dnia 30 grudnia 2019r. w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Waśniów na lata 2020-2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 



 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Tadeusz Buczkowski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop, Piotr Kwaśniak, 

Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Mariusz Sala, Danuta Serwicka, Małgorzata Ślusarz 

NIEOBECNI (5) 

Janusz Bugajski, Marek Kaczmarski, Łukasz Pawłowski, Krzysztof Surowiec, Małgorzata 

Wzorek 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
 

Ad. 8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 

2020r. 

Przewodniczący wyjaśnił, że ten temat również był szeroko omawiany na Komisjach 

Tematycznych. zapytał czy ktoś chciał zabrać głos. Zgłoszeń nie było. Przewodniczący 

poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2020r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Tadeusz Buczkowski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop, Piotr Kwaśniak, 

Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Mariusz Sala, Danuta Serwicka, Małgorzata Ślusarz 

NIEOBECNI (5) 

Janusz Bugajski, Marek Kaczmarski, Łukasz Pawłowski, Krzysztof Surowiec, Małgorzata 

Wzorek  
Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

 

 Ad. 9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XX/158/2020 z dnia 2 

września 2020r. w sprawie zmiany w Statucie Centrum Usług Wspólnych w Waśniowie. 

Przewodniczący wyjaśnił, iż projekt uchwały omawiała pani Kierownik  

z Centrum Usług Wspólnych. Nie może być obecna na obradach ponieważ w tym czasie 

kiedy odbywa się sesja, odbywają się również dwa przetargi, ale uważa, że pani Kierownik 

wyjaśniła to zrozumiale. Przewodniczący zapytał czy ktoś chciał zabrać głos. Zgłoszeń nie 

było. Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XX/158/2020 z dnia 2 

września 2020r. w sprawie zmiany w Statucie Centrum Usług Wspólnych w Waśniowie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Tadeusz Buczkowski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop, Piotr Kwaśniak, 

Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Mariusz Sala, Danuta Serwicka, Małgorzata Ślusarz 

NIEOBECNI (5) 

Janusz Bugajski, Marek Kaczmarski, Łukasz Pawłowski, Krzysztof Surowiec, Małgorzata 

Wzorek 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 



 

 

 

Ad. 10. Sprawy różne. 

Przewodniczący zapytał zebranych czy ktoś chciałby zabrać głos. Zgłosił się Pan Wójt 

Krzysztof Gajewski, który, iż 30 września były poodejmowane konsultacje ogólno-

wojewódzkie na temat „Strategii rozwoju Województwa  Świętokrzyskiego”. Jako samorząd  

i Związek Gmin złożyli „temat” aby przeanalizować trasy rowerowe, które dają rozwój 

turystyki jak GrandVelo [GreenVelo] czy EuroVelo bo to są trasy, które  mijałyby nasz rejony 

Gór Świętokrzyskich znajdujących się w Związku i Gminy Waśniów. Chcą jednak by trasa 

szła przez pętlę świętokrzyską i taki  wniosek poszedł. Nawiązywali trasą od Nowej Słupi na 

Ostrowiec  w ramach istniejącego ciągu pieszego o poszerzenie na ciąg pieszo-jezdny  

z poszerzeniem tej trasy. Wniosek został akceptowany przez Związek Gmin Gór 

Świętokrzyskich i przez specjalny zespół powołany przez Urząd Marszałkowski. Sugestią  

z ich strony było również, żeby w programie 2020-2030 ująć może nie w perspektywie 

finansowej ale ująć w planach realizujących, przygotowujących inwestycję do obwodnicy 

Waśniowa z racji tego, że jest tu bardzo wąskie gardło. Jest wniosek sąsiedniej gminy która 

ma już częściowo obwodnice teraz chcą budować obwodnicę z drugiej strony. Wniosek  

z Gminy został złożony do Świętokrzyskiego Zarządu jak i do Urzędu Marszałkowskiego. 

Liczą na to aby ten projekt został uwzględniony. 

Wójt oznajmił, iż w dniu dzisiejszym otrzymali „wniosek z przedłożeniem przez 

samorząd swoich propozycji co do infrastruktury drogowej na terenie gminy przez 

Świętokrzyski Zarząd Dróg Wojewódzki”. Jest to bardzo ważna tematyka. Podkreślił, iż po 

ich wizycie i rozmowach z Powiatem i wykonawcą w sprawie drogi od Pękosławic do 

Nosowa, została przedwczoraj przed deszczem na całej długości przygotowana do ułożenia 

masy bitumicznej, sfrezowana na całym odcinku, który jest w projekcie. Gdy będą warunki 

pogodowe będą układać warstwę, którą zgodnie z projektem powinni już wykonywać. Teraz 

jest poślizg, sprzęt został na budowie. Jeśli pogoda się unormuje to w ciągu 2 dni są w stanie 

położyć cały odcinek, ponieważ zaawansowanie sprzętu pozwala na to że w ciągu dwóch dni 

są wstanie położyć nawierzchnię wyrównującą  i warstwę ścieralną tej drogi. 

Wójt dodał, iż zastanawiają się, ponieważ mają pewne oszczędności związane  

z pracami przy drogach na sprzęt, na koparki. Chcą udrożnić i ściąć pobocza na najbardziej 

zagrażających drogach, gdzie pobocza są za wysokie. Widać było co się  działo po  ostatnich 

deszczach. Dzisiejszej nocy również straż wyjeżdżała do podtopień lokalnych, tam gdzie są 

zaniżenia terenowe, do udrażniania przepustów i mostów. Wójt poinformował, iż „dzisiaj 

zlokalizowana woda na terenie ciągu za szkołą w kierunku oczyszczalni powoduje to, że 

trzeba zrobić przepompowanie wody, żeby nie było podsiąków na oczyszczalni i kanały 

przesyłowe jeżeli chodzi o kanalizację”. Dodał, iż widać, że nadmiar wody nie został 

wchłonięty w grunt i powoduje miejscowe zastoje wodne. Wójt myśli, że te bardzo widoczne 

zastoje będą musieli  udrożnić by nie spowodowały jakiś strat.  
Przewodniczący zapytał czy ktoś chciał zabrać głos. Zgłoszeń nie było. 

 

Ad. 11. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący podziękował wszystkim za przybycie w tak trudnym czasie pandemii 

oraz podczas nienajlepszych warunków pogodowych. Podziękował za to, że sesja mogła się 

odbyć oraz podziękował panu Wójtowi, urzędnikom za pracę bieżącą, monitorowanie. Dodał, 

że Gmina na razie jest co łaskawie traktowana przez wirusa, wszyscy są pełni obaw ale należy 

być dobrej myśli. Przewodniczący po raz kolejny podziękował wszystkim za przybycie  

i udzielił głosu radnemu zgłaszającemu akces do zabrania głosu.  

Radny Tadeusz Buczkowski podziękował za poprawę stanu drogi. Odcinek był zrobiony 

ok 15 lat temu, zniszczony  przez ulewne deszcze. Firma wykonała pracę bardzo dobrze, byli 

na otwarciu tej drogi. Podziękował radnym i wszystkim osobom, dzięki którym ta droga 



 

 

mogła powstać oraz podziękował za szybką reakcję i interwencję pana Wójta, gdy zerwało 

dach na kapliczce na cmentarzu oraz zostało zniszczonych parę pomników.  

Radny nawiązał do słów wójta odnośnie biogazowni. To bardzo ważna sprawa, nad którą 

trzeba się poważnie zastanowić. Podkreślił, iż należy się spotkać się z mieszkańcami, żeby to 

nie było „po prostu załatwianie spraw po cichu czy coś jak już niektórzy mówią mieszkańcy”. 

Radny jest zaskoczony i zbulwersowany, że taka inwestycja może powstać w środku 

miejscowości, która dzieli droga tylko od mieszkańców, gdzie naokoło tej posesji  mieszkają 

ludzie. Podkreślił, iż nie może tak być. Mieszkańcy tej i innych miejscowości nie wyrażają 

zgody. Dodał, iż „nie do pomyślenia jest, żeby w ogóle myśleć, żeby takie coś tam powstało. 

Jeżeli ktoś może chce, ta pani mieszka w Warszawie to niech sobie zrobi tam w Warszawie  

a nie smród nam tu dawać pod nos. Po prostu to wszystko dzieje się tak bezmyślnie. Jak 

można robić taką inwestycję, która jeszcze nie powstała ale chcielibyśmy zapobiec temu, 

rozgłosić, żeby po prostu, zamknąć w ogóle. Jak można robić w środku wsi taką inwestycję.” 

Przewodniczący dodał, iż w ostatnim punkcie  też można zabrać głos i wyjaśnił, iż nie 

wyświetlił się akces do zabrania głosu, prawdopodobnie z powodu problemów technicznych.  

Przewodniczący zamknął dwudzieste pierwsze posiedzenie Rady Gminy w Waśniowie. 

Obrady zakończono o godzinie 10:27. 

 

Obsługa posiedzenia:  Przewodniczył: 

Magdalena Szelągiewicz Mirosław Chamera 

 

  

 

Przygotowała: Anna Dudek 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


